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Antwoord op de vraag van OP: 

Op 14 september a.s. heeft de gemeente een plaatsingsplangesprek met Monet geagendeerd. De 
resultaten van dat gesprek zijn dus nog niet bekend. Niet de gemeente maar Monet dient een 
plaatsingsplan in. Monet doet dit namens alle providers, zodat er een overzicht is welke provider, 
wat en wanneer wil plaatsen. Wettelijk gezien heeft de gemeente slechts enkele handvatten om 
plaatsing te sturen, veel voorgenomen plaatsing van antennes is nl. vergunningsvrij. 

Momenteel wordt ambtelijk een Antennebeleid voorbereid voor Papendrecht, waarbij we het VNG-
model voor het Antennebeleid als richtlijn gebruiken. Dit Antennebeleid zal meer duidelijkheid geven 
aan inwoners, lokale ondernemers, projectontwikkelaars, etc. wat er wel en niet kan op het gebied 
van digitale connectiviteit (incl. 5G) binnen onze gemeente. 

 


